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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Tanulmányi Bizottság üléséről 

2024.05.27. 

ELTE TáTK HÖK Iroda (-1.68) 

 

Jelenlévők:  

Ercsi Dániel, Beri Dominika, Vasas Máté, Zántó Réka, Váradi Luca, Nyári Ábris, Juhász Luca 

Ercsi Dániel 16.36-kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes. Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került összehívásra. Senkinek 

nincs napirend módosító javaslata. 

1. napirendi pont -Tisztségviselői beszámoló 

Ercsi Dániel (Elnök): Az alakuló KGY óta sok minden nem történt, hallgatói kapcsolattartás történt főként 

vendéghallgatói- státusz, tutorálás, hallgatói jogorvoslat, illetve tantárgy nem- teljesítés ügyében. A TB 

segítségére volt Váradi Luca az EHÖK részéről. Volt EHÖK Bizottsági ülés. Megkeresésre kerültek azok az 

oktatók, akik a vizsgajelentkezést nem töltötték fel határidőig Neptunba a HKR szerint. Ez azon a héten 

megtörtént. Részt vett egy KÖB ülésen, ahol egy tudományos ösztöndíj- támogatásról esett szó. Ebben 

megkapta a KÖB tagok támogatását. Egy függőben lévő támogatásnál várják a KÖB döntését. Ezen felül 

megalakult a Mesterséges Intelligencia Ad- Hoc Bizottsága. A beszámoló elfogadásra került. 

Beri Dominika (Tudományos- és jogsérelmi referens): Póttagként részt vett a Kari Tanács ülésén, illetve az 

MI Bizottsági ülésen. A héten érkeztek be jogsérelmi ügyek egy szociológiás tárggyal kapcsolatban, 

részletekre várnak, mielőtt megkezdődik az intézkedés. A beszámoló elfogadásra került.  

 

2. napirendi pont -Mesterséges Intelligencia Ad- Hoc Bizottsági feladatok 

Eötvös Loránd 
Tudományegyetem 

Társadalomtudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzat 
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Megbeszélték a célkitűzéseket az oktatókkal. Nem korlátozni szeretnék az MI-t, hanem beleépíteni az 

oktatásba. Jelenleg ezen eszközök használata nem tekinthető plágiumnak, hiszen a bizonyítás nem 

kötődik szerzői joghoz. A szakdolgozathoz a konzulensi jegy megadása is elfogadásra került, segítve 

a hallgatókat és kötelezve őket a folyamatos jelenlétre. Felmerült a szóbeli vizsgáztatás preferálása, de 

egyelőre időkeret miatt erre nincs konszenzus. Javasolják egy MI etikai kódex létrehozását, 

szempontrendszerrel egy egységes irányelv céljából. Ebben a hallgatók segítségét is kérik, a 

legfontosabb 5 pontot kell megfogalmazni a használatról. Az EHÖK segítségét fejezte ki erre 

vonatkozóan, illetve a PPK tavaly kidolgozott irányelve is útmutató lehet. Június 24-ig ki lesz dolgozva 

a tervezet a TB részéről a HÖK felé. Szeptemberben lesz egy hallgatói felmérés az MI-ről. 

3. napirendi pont -Egyebek 

Ercsi Dániel 16. 48-kor lezárja az ülést. 

 

 

 


